
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 10. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 234
Vil ministeren forholde sig til, om ministeren er tilfreds med antallet af ikke-godkendte 
tilbud i Danmark, og hvad mener ministeren, at antallet af ikke-godkendte tilbud siger om 
kommunernes indkøb? Og er det ministerens opfattelse, at der er økonomiske interesser 
i spil?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand
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